
Motie Vreemd aan de orde van de dag

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 5 juli 2023,

Verzoekt het C-eliege:
de griffie

De onderstaande brief komende week te versturen aan de Provinciale Staten van Noord- 
Holland:

Aan de Provinciale Staten van Noord Holland 
Dreef 3
2012 HR Haarlem

Geachte leden van Provinciale Staten,

De Raad van Bloemendaal is zeer teleurgesteld over het besluit van GS van Noord Holland en 
het PWN om het fietspad langs Kattendel niet langer open te houden.
De onbegaanbaarheid van dit fietspad richting Kattendel door zandverstuivingen is geen 
toeval, maar wordt direct veroorzaakt door het beleid van het PWN.
Toen het PWN met de plannen inzake de zandverstuivingen kwam is er uitgebreid met de 
gemeente Bloemendaal gesproken en heeft het PWN nadrukkelijk aan Bloemendaal beloofd, 
dat dit pad in stand zou blijven.
Dit pad is namelijk erg belangrijk voor de mensen die naar het strand gaan voor de rust.
Het fiets- en voetpad via Kattendel naar het strand bestaat al sinds 1950 en is mede 
aangelegd om te voorkomen dat wandelaars gaan rondstruinen in beschermd natuurgebied 
en dat het gebod om op de paden te blijven ook veronderstelt dat er voldoende voet- en 
fietspaden worden gehandhaafd.
De twee voor fietsers en voetgangers toegankelijke Bloemendaalse strandafslagen Kattendel 
en Schuitegat zijn opgeheven en alleen de voor auto's toegankelijke strandafslagen( Kop van 
de Zeeweg en Parnassia) zijn overgebleven, waardoor al het Bloemendaalse strandverkeer 
zich daarop richt en het autogebruik wordt aangemoedigd.
De Raad van Bloemendaal vind het belangrijk dat het fietsen naar het strand via een 
fietsroute door de duinen zo veel mogelijk wordt gefaciliteerd. Er is nu alleen nog de route 
langs het Vogelmeer, maar dat betekent voor de fietsers, die naar een rustig strand of naar 
het naaktstrand willen een lange tocht over het strand om die plekken te bereiken. Ook 
wordt hierdoor het fietspad langs het Vogelmeer steeds drukker.
In 2011 is ons door het PWN plechtig beloofd dat er een fietspad langs Kattendel behouden 
zou blijven. Wij vinden het onverteerbaar dat het PWN zo gemakkelijk afstand van deze 
belofte kan doen. Toen het PWN deze belofte deed kon al duidelijk zijn dat het niet zo 
eenvoudig zou zijn om dit pad open te houden.
Er zijn maar weinig fietspaden door de duinen en daar hebben wij ook geen moeite mee, we 
moeten de natuur beschermen, maar een enkel pad moet mogelijk zijn. Natuurbehoud 
vinden wij zeker belangrijk, maar wij willen ook graag dat onze inwoners van de natuur



kunnen genieten en dat rustzoekers op een goede manier hun deel van het strand kunnen 
bereiken.
Wij vragen u daarom dringend om uw bestuur en het PWN op te dragen om er voor te 
zorgen dat dit fietspad bereikbaar blijft.

De Raad van Bloemendaal


